7-07-0712-02 Теплоэнергетика и теплотехника
7-07-0712-02 Thermal power engineering and heat engineering:
Иностранный язык / Foreign language
	Краткое содержание учебной дисциплины, модуля / Brief summary
	В данном модуле определено следующее содержание: 
· для начинающих:
-в сфере социально-бытового общения: 
Why learn English
Personal identification
Alma mater 
-в сфере социокультурного общения: 
Belarus: historical and cultural outline
Belarus today
The Commonwealth – a family of nations 
· для продолжающих и продвинутых:
-в сфере социально-бытового общения: 
College life
Taking exams
Sport activities
Cinema. Music. Literature. Theatre
Eating out. Table manners
Shopping
-в сфере социокультурного общения: 
National cuisines. Customs of having meals.
Describing shops. American and English shops
System of education
	This module defines the following content: 
· for elementary level:
- in the sphere of social and everyday communication:
Why learn English
Personal identification
Alma mater
-in the sphere of socio-cultural communication: Belarus: historical and cultural outline
Belarus today
The Commonwealth – a family of nations 
· for pre-intermediate and intermediate level:
- in the sphere of social and everyday communication:
College life
Taking exams
Sport activities
Cinema. Music. Literature. Theatre
Eating out. Table manners
Shopping
-in the sphere of socio-cultural communication: 
National cuisines. Customs of having meals.
Describing shops. American and English shops
System of education

	Формируемые компетенции / The formed competences
	УК-3 Осуществлять коммуникации на иностранном языке в академической, научной и профессиональной среде для реализации научно-исследовательской и инновационной деятельности.
УК-4 Обеспечивать коммуникации, проявлять лидерские навыки, быть способным к командообразованию и разработке стратегических целей и задач, толерантно воспринимать социальные, этнические, конфессиональные, культурные и иные различия.
	УК-3 Carry out communications in a foreign language in an academic, scientific and professional environment for the implementation of research and innovation activities.
УК-4 Ensure communication, demonstrate leadership skills, be capable of team building and developing strategic goals and objectives, and be tolerant of social, ethnic, religious, cultural and other differences.

	Результаты обучения (знать, уметь, владеть) / Learning outcomes (know, can, be able)
	знать:
- особенности системы изучаемого иностранного языка в его фонетическом, лексическом и грамматическом аспектах;

-социокультурные нормы бытового и делового общения, а также правила речевого этикета;

- историю и культуру стран изучаемого языка;

- наиболее  важные  лингвострановедческие  единицы.
уметь:
- вести общение социокультурного характера в объеме, предусмотренном настоящей программой;

- читать и переводить литературу на английском языке;


- выражать свои мысли в письменной форме при написании изложений, эссе, докладов, писем с соблюдением норм английской орфографии и пунктуации; 

-понимать аутентичную иноязычную речь на слух в объеме программной тематики.
владеть:
- навыками выражения своих мыслей и мнения в межличностном общении на иностранном языке;

- различным навыками речевой деятельности (чтение, письмо, речи на говорение, восприятие слух) на иностранном языке.

	know: 
- features of the system of the foreign language being studied in its phonetic, lexical and grammatical aspects; 
- sociocultural norms of everyday and business communication, as well as the rules of speech etiquette; 
-  history and culture of the countries of the language being studied; 
- the most important linguistic and regional units. 
be able to: 
- conduct communication of a sociocultural nature in the volume provided for by this program; 
- read and translate literature in English; 
- express your thoughts in writing when writing summaries, essays, reports, letters, observing the rules of English spelling and punctuation; 
- understand authentic foreign language speech by ear within the scope of the program topic. possess: 
- skills of expressing your thoughts and opinions in interpersonal communication in a foreign language; 
- various skills of speech activity (reading, writing, speaking, listening comprehension) in a foreign language.

	Семестр изучения учебной дисциплины, модуля / Semester of study
	3-4 семестр (2 курс)
	3-4 semester (2nd year)

	Пререквизиты / Prerequisites
	Иностранный язык (общее владение)
	Foreign language (general proficiency)

	Трудоемкость в зачетных единицах (кредитах) / Credit units
	6
	6

	Количество аудиторных часов и часов самостоятельной работы / Academic hour of students' class work, hours of self-directed learning
	72/128
	72/128

	Требования и формы текущей и промежуточной аттестации / Requirements and forms of current and interim certification
	ЗАЧЕТ, ЭКЗАМЕН
	CREDIT, EXAM





